

Afdelingsbestyrelsesmøde Ryparken II.

Referat nr. 76

Bestyrelsesmøde onsdag den 9. april 2008 (Godkendt)

Tilstede: Svend, Allan og Anita (ref.)

Afbud: Bo, Pia, Karin og Edna

- 1) **Godkendelse af dagsorden**
Dagsorden blev godkendt
- 2) **Godkendelse af referat nr. 75 (marts. 2008). (PL)**
Referatet blev godkendt
- 3) **Tilbage melding og drøftelse af arbejdet i diverse udvalg**
Affaldssorteringsudvalget har ikke været samlet. Dørlåseudvalget arbejder i samarbejde med administration på et forslag til afdelingsmødet. Fra udearealudvalget rapporterer Svend, at der er kommet en "Plejeplan for Ryparken II's træer" fra administrationen og der vil blive afholdt en arbejdsdag for alle i løbet af foråret. Bemærkninger til plejeplanen for træer bedes sendt til Svend snarest. Det forventes, at vi får det resterende materiale, som vedrører plejeplan for buske og bede mv. i løbet af foråret.
- 4) **Drøftelse af punkter til kvartalsmødet mandag den 14. april 2008. kl.17.00 (SWO).**
Diverse driftsopgaver blev diskuteret. Bestyrelsen se meget gerne, at der kommer en "genopretningsplan" i forhold til de opgaver, der mangler at blive udført – gerne med en tidshorisont.
- 5) **Repræsentantskabsmøde den 9. juni 2008 (SWO)**
Anita henstillede til, at der mødte 3 bestyrelsesmedlemmer op - da Anita er på valg.
- 6) **Ansøgning Kbh. kommune om tilskud til sti ændring (AJ)**
Punktet udsat – da det behandles på kommende kvartalsmøde.
- 7) **Beboersager (SWO)**
Svend orienterede om en konkret sag – der falder dom den 6/5 2008.
- 8) **Rypen (AH)**
Rypen er trykt – og bør ligge på ejendomskontoret – Anita rykker for uddeling.
- 9) **Planlægning af næste afdelingsmøde den 21. Maj. (SWO).**
Der skal udsendes 1. indkaldelse senest onsdag den 23. april 2008 – Anita laver den. Indkaldelsen skal indeholde et punkt vedrørende justering af husordenreglerne. I forhold til referent forventer bestyrelsen, at opgaven nu ligger på ejendomskontoret, Jacob har indvilliget i at opstille som ordstyrer - indkøb mv. tager vi stilling til på næste bestyrelsesmøde. Svend efterlyser bidrag til beretning. Anita skriver om "fra FSB", Allan om Nordhavnsvejen.
- 10) **Status vedr. nye blandingsbatterier (AJ)**
Punktet udsat – da det behandles på kommende kvartalsmøde.
- 11) **Affaldsspande i opgangene (AJ)**
Det blev besluttet, at fjerne alle papirkurve i alle opgange.
- 12) **Meddelelser, diverse post og møder**
Svend gennemgik diverse post. Svend spurgte til et møde i sektion 5 – hvor en person skulle have holdt et foredrag om, hvordan man skaffer nye bestyrelsesmedlemmer og inspirerer folk til at deltage i afdelingsmøderne. Foredragspersonen var desværre syg

så foredraget var ikke blevet holdt.

Anita bedes venligst hurtigst muligt renskrive udkast til forretningsordenen, der blev lavet på bestyrelsesseminar i februar.

13)

Evt.

Anita spurgte til antallet af lejligheder der ikke havde HFI-relæ – sagen tages op på kommende kvartalsmøde.